




Your Scarf Company. Since 1880.



A portrait of Valentin Fraas, the founder of V. Fraas, is shown on the left side of the page. He is a man with a full, dark beard and mustache, wearing a dark suit jacket over a light-colored shirt and a dark tie. The background behind him is a dark, textured pattern. The text on the right side of the page is in white and red, set against a dark background with a subtle grid pattern.

## WHO WE ARE

### Schals sind unsere Geschichte. Unser Erbe. Und unsere Leidenschaft.

Das Familienunternehmen V. Fraas verbindet seit jeher Tradition und Innovation, mit Erfolg! Heute sind wir Weltmarktführer in Herstellung, Distribution und Vertrieb von Schals und Tüchern, deren besondere Qualität von namhaften, weltweit agierenden Marken und Fachhändlern geschätzt wird.

Wir stehen wie kein Zweiter für Schals und Tücher. An unseren eigenen Produktionsstandorten Deutschland, China und Indien produzieren wir jährlich 12 Mio. Schals. Schals, die mit viel Liebe zum Detail und einer einzigartigen Material- und Verarbeitungsgüte hergestellt werden.

Tradition bedeutet Verantwortung. Das Thema schonender Umgang mit Ressourcen und faire Herstellung spielt bereits seit der Gründung von V. Fraas eine bedeutende Rolle.

*„Viele reden von Nachhaltigkeit, wir leben sie. Werte, die wir bei V. Fraas schon lange verinnerlichen, werden jetzt vom Konsumenten aktiv nachgefragt.“*  
Alexander Schmidt, Geschäftsführer und 5. Generation bei V. Fraas.

### *Scarves are our history. Our heritage. And our passion.*

*This family business has always combined tradition with innovation, successfully! Today, we are the market leader in the manufacture, marketing and sales of textile accessories which are valued for their exceptional quality by internationally recognized brands and specialty retailers.*

*Like no other, we are dedicated to scarves and shawls. With a love for detail, exclusive materials and craftsmanship we produce twelve million scarves per year at our wholly owned and fully audited manufacturing sites in Germany, China and India.*

*Tradition means responsibility. Since its foundation the issues of responsible use of resources and fairness in manufacturing have played a significant role at V. Fraas.*

*„A lot of people talk about sustainability, but we live it. This has been part of our philosophy for a long time and now is being actively sought after by the consumer.“*  
Alexander Schmidt, managing director in the 5th generation at V. Fraas.

SCARVES ARE OUR WORLD.

SINCE 1880.





PRODUCTS WE OFFER

Schals für jeden Tag und jede Laune. Das ist unsere Welt.

Gewebt, gestrickt, geraschelt oder bedruckt in den vielfältigsten Garnqualitäten. Das Ergebnis sind exklusive Schals und Tücher für Damen und Herren, saisonal abgerundet durch Mützen, Handschuhe, Ponchos, Capes und textile Accessoires für Zuhause wie beispielsweise anschnieg-same Plaids.

Ob glamourös oder leger, klassisch oder modern, sportlich oder elegant: In Zusammenarbeit mit Ihnen entwickelt V. Fraas die idealen Accessoires für Ihr Private Label.

*Scarves for every day and every mood. That's our world.*

*Woven, knitted, Raschel knit or printed in a wide variety of yarn types. The result is exclusive scarves and shawls for women and men complemented by hats, gloves, ponchos, capes and textile accessories for home décor such as cosy throw blankets.*

*Whether glamorous or casual, classic or modern, sporty or elegant: V. Fraas is ready to work with you to develop the ideal accessories for your private label.*



### V. Fraas Contract Design. Act locally, think globally.

Sie möchten eine eigene, exklusive Kollektion? Wir hören Ihnen zu. Unsere weltweiten Vertriebsstellen (New York, Toronto, London, Paris, Tokio, Shanghai und Wüstenselbitz/Deutschland) sind so nahe wie möglich bei Ihnen und stellen sich ganz auf Ihre Bedürfnisse ein. Ein kompetentes Vertriebs- und Produktmanagement-Team betreut Sie vor Ort bei der Erstellung Ihres Private Label-Programms mit Hilfe von hochmodernen CADs und individuellem Sampling auf Basis eines breiten Garnsortiments.

Logistisch sind wir in der Lage, Sie lokal aus unseren Vertriebseinheiten oder global, ex Produktionsstätte zu bedienen - entsprechend Ihres Set Ups. Kundenspezifisches Make Up und Verpackung sind dabei Expertise und Teil unseres Service-Programms.

### *V. Fraas Contract Design. Act locally, think globally.*

*Our sales offices worldwide (New York, Toronto, London, Paris, Tokyo, Shanghai and Wustenselbitz/Germany) are immediately accessible to you and are geared to serve all your needs. A competent sales and product management team will work with you on site to come up with your private label program with the aid of ultra-modern CAD's and individual sampling, drawing on a broad selection of yarn types.*

*We possess the logistical capabilities to serve you locally from our sales offices or globally from our manufacturing sites - in accordance with your set up. Customized make-up and packaging are our expertise and an integral part of our service program.*

### V. Fraas Wholesale. Immer verfügbar.

Wir bieten Ihnen jährlich zahlreiche trendsichere Kollektionen, entwickelt von unserem globalen Designteam und bevorratet in unseren lokalen Logistikzentren.

Großes Plus ist unsere Systemkompetenz: Angefangen von einer ständigen Warenverfügbarkeit, über Depot- und „Never out of stock“-Programme, umfangreichen Logistiklösungen und EDI-Anbindung, bis hin zu individuellem Make Up und einem 48h-Lieferservice für unsere Flächenpartner.

### *V. Fraas Wholesale. Always available.*

*We offer you numerous fashionable product ranges developed by our global design team in stock in our local logistics centre.*

*A big plus is our systematic competence: from the regular availability of goods to "never out of stock" programs, comprehensive logistics solutions and EDI links, and further to customized make-up and 48 hour shipping service to our sales area partners.*







## CONTACT

### Headquarter

V. Fraas GmbH  
Orter Straße 6  
95233 Helmbrechts  
Germany

phone +49 (0) 9252 703 0  
fax +49 (0) 9252 703 300  
email [info@fraas.com](mailto:info@fraas.com)

### Australia

V. Fraas Australia  
Killarney Heights  
18 Tullamore Ave  
2087 Sydney  
Australia

phone +61 2 9949 9149  
fax +61 2 9949 9139

### Czech Republic

V. Fraas CZ  
79847 Horni Stepanov 333  
Czech Republic

phone +420 5 82 391 017  
fax +420 5 82 391 473

### India

V. Fraas India  
Fashion Accessories Pvt Ltd.  
Santoshpur MIRG Complex  
(Kalinagar)  
Maheshkala,  
South 24 parganas  
Kolkata 700 066  
India

phone +91 33 2443 1498  
fax +91 33 2443 1050

### Poland

V. Fraas Polska SP. Z. O. O.  
Ul. Staniewicka 12  
03310 Warschau  
Poland

phone +48 226 7512 62  
fax +48 226 7512 62

### Canada

V. Fraas MFG. INC.  
44 Samor Road  
Toronto, ON M6A 1J6  
Canada

phone +1 416 703 8969  
fax +1 416 504 8678

### France

V. Fraas Paris  
4, Rue Chapon  
75003 Paris  
France

phone +33 1 40 29 10 40  
fax +33 1 40 29 10 41

### Japan

V. FRAAS Tokyo  
5F Aoyama Bldg.  
2-11-13 Minamiaoyama  
Minato-ku  
Tokyo Japan 107-0062

phone +81 3 6804 1965  
fax +81 3 6804 1975

### United Kingdom

V. Fraas U. K. Branch  
28 Dorset Street  
London W1U 8AS  
Great Britain

phone +44 207 486 8916  
fax +44 207 224 3561

### China

V. Fraas (Shanghai) Co., Ltd.  
Suite 2002  
Fortune Gate Plaza  
No 1701 West Beijing Road  
200040 Shanghai  
China

phone +86 21 62 88 0202  
fax +86 21 62 88 4177

### Hong Kong

V. Fraas  
Rennington Ltd.  
1/FL., Prosperous  
Commercial Building  
54 Jardine Bazaar,  
Causeway Bay  
Hong Kong

phone +852 2987 6918  
fax +852 2987 8420

### Korea

V. Fraas Korea Co. Ltd.  
# 813, Olympia B/D  
196, Jam Shil-Dong, Song  
Pa-Gu  
Seoul, 138-759  
Korea

phone +82 419 0139  
fax +82 419 0159

### USA

V. Fraas USA Inc.  
58 West 40th Street  
15th Floor  
New York, N. Y. 10018  
USA

phone +1 212 575 0191  
fax +1 212 575 6345